



2013/01/05م

## تعليمات للموردين بشأن تاريخ ووقت تسليم الشحنات لمستودعات الشركة

### Vendor instruction on shipment delivery time

Saudi Electricity Company Consider the cooperation and response of all suppliers, and wish all to note the following instructions related to the date and time of delivering the shipment to company stores to avoid company rejection of receipt:

1-The delivery of shipments must be during the official warehouse working days and hours (Saturday - Wednesday from 7 Am to 12 noon), no shipment will be accepted after working hours, due to the engagement of warehouse specialist in inspecting received shipments.

2-shipments could be delivered to the company (30) days earlier than promised warehouse delivery date and would not be received earlier than that.

3- The critical materials will be received at earliest time before the delivery date in the PO.

تقدر الشركة السعودية للكهرباء لمورديها تعاونهم وتجاوبهم، وتأمل من جميع مورديها ملاحظة التعليمات التالية والخاصة بتاريخ ووقت تسليم الشحنات لمستودعات الشركة تجنباً لرفض استلامها:-

1- الالتزام بتسليم الشحنات في مستودعات الشركة خلال أيام العمل الرسمية من السبت - الأربعاء من الساعة السابعة صباحاً وحتى الساعة الثانية عشر ظهراً، حيث لن يتم إستلام أي شحنات بعد ذلك الوقت، حتى يتاح للمختصين في مستودعات الشركة الوقت الكافي لفحص واستلام الشحنات الواردة.

2- يمكن تسليم الشحنات في مستودعات الشركة قبل 30 يوم فقط من الموعد المقرر لتاريخ التوريد ولن يتم قبول استلام المواد بمدة تزيد عن ذلك.

3- سيتم استلام المواد الحرجة المطلوب منكم توريدها قبل موعد تسليمها بغض النظر عن تاريخ التوريد المحدد في أمر الشراء.